

Witnesses:

At 09:30:

Mr. Alistair Fraser, Former Clerk of the House of Commons

At 15:30:

Mr. J. J. Macdonell, President, Canadian Comprehensive Auditing Foundation, Former Auditor General of Canada

Témoins:

A 09:30:

M. Alistair Fraser, ancien Greffier de la Chambre des communes

A 15:30:

M. J. J. Macdonell, président, La Fondation canadienne pour la vérification intégrée, ancien Auditeur général du Canada

PUBLIC ACCOUNTS

11:00.....371 W.B.

Order of the day: Report of the Auditor General of Canada to the House of Commons for the fiscal year ended March 31, 1981—Paragraph 15.8—Overexpended Appropriations

Witnesses:

Mr. Kenneth M. Dye, Auditor General

Mr. H. G. Rogers, Comptroller General of Canada

Mr. C. R. Nixon, Deputy Minister, Department of National Defence

Mr. Robert C. Montreuil, Deputy Minister, Department of Industry, Trade and Commerce, and Deputy Minister, Department of Regional Economic Expansion

COMPTES PUBLICS

11:00.....371 É.O.

Ordre du jour: Rapport du Vérificateur général du Canada à la Chambre des communes pour l'année financière terminée le 31 mars 1981—paragraphe 15.8—Crédits dépassés

Témoins:

M. Kenneth M. Dye, Vérificateur général

M. H. G. Rogers, Contrôleur général du Canada

M. C. R. Nixon, sous-ministre, ministère de la Défense nationale

M. Robert C. Montreuil, sous-ministre, ministère de l'Industrie et du Commerce, et sous-ministre, ministère de l'Expansion économique régionale

**JUSTICE AND LEGAL
AFFAIRS**

15:30.....112-N

Order of the day: Bill C-53, An Act to amend the Criminal Code in relation to sexual offences and the protection of young persons and to amend certain other Acts in relation thereto or in consequence thereof

Appearing: The Honourable Jean Chrétien, Minister of Justice and Attorney General of Canada

**JUSTICE ET QUESTIONS
JURIDIQUES**

15:30.....112-N

Ordre du jour: Bill C-53, Loi modifiant le Code criminel en matière d'infractions sexuelles et de protection des jeunes et apportant des modifications corrélatives à d'autres lois

Comparait: L'honorable Jean Chrétien, ministre de la Justice et Procureur général du Canada

**OFFICIAL LANGUAGES
(SPECIAL JOINT)**

15:30.....356-S

(*In Camera*) Future work of the Committee

**LANGUES OFFICIELLES
(MIXTE SPÉCIAL)**

15:30.....356-S

(*A huis clos*) Travaux futurs du Comité